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VAN DE VOORZITTER 

 
Het is alweer januari. Van het jaar 2024. Zijn jullie ook met 
een knal het nieuwe jaar ingegaan? En dan heb ik het niet 
alleen over het vuurwerk. Het opstappen van Lilian als 
partijleider in december heeft ook nogal wat teweeg 
gebracht binnen de partij en ook bij veel mensen 
persoonlijk. 
 
Op het moment van dit schrijven (12-1) is er een extra 
partijbestuursvergadering en een extra partijraad aan de 
orde. Deze is aangevraagd door enkele afdelingen omdat 
ze het partijbestuur verwijten dat Lilian is vertrokken. 
Zoals jullie zullen begrijpen geeft dit ook nogal wat 
commotie binnen de partij. Zelf vind ik het vooral erg 
jammer van de energie dat we nu met onszelf bezig zijn.  
 
Want hoe jammer je het ook vindt (of niet) dat Lilian weg 
is, er is nu een nieuwe fractievoorzitter in de Tweede 
Kamer en die heet Jimmy Dijk. En buiten waait er een gure 
rechtse wind. Er is dus geen tijd voor navelstaren en 
belangrijke zaken op de lange baan schuiven. Nee, we 
moeten keihard aan de bak, met Jimmy als onze frontman. 
We moeten aan de slag met de (weder-)opbouw van onze 
partij. Ik zie daar volop kansen voor, maar dan moeten we 
wel echt dáár de energie in steken.  
 
Dus ik hoop van ganser harte dat ik jullie een volgende 
keer kan vertellen dat deze partijraad eensgezind de 
toekomst in gaat. En dat we in maart tijdens het congres 
een nieuw partijbestuur kiezen die direct aan de slag gaat. 
Natuurlijk ook met de resultaten van het onderzoek naar 
het verlies van de verkiezingen dat nu uitgevoerd wordt. 
 
Want daar is iedereen het over eens. Als we de volgende 
verkiezingen willen winnen, moeten we echt 
veranderingen tot stand brengen. Niet in onze basis, want 
ons beginselprogramma hebben we vorig jaar 
geactualiseerd. Maar wel in hoe we naar buiten treden. 
Wat we vertellen en hoe we dat doen. Duidelijke taal, ook 
op lastige thema’s als klimaat en migratie.  
 
Dat kan niet alleen ons landelijk bestuur, maar dat moeten 
we ook in de afdeling doen. Samen, met zoveel mogelijk 
actieve leden. Ik hoop ook met jou! 
 
Hartelijke groet, 
 
Hans Boerwinkel 
Voorzitter SP Doetinchem 
 
06-38763798 
hansboerwinkel.sp@gmail.com 

 
 

 
 
 
 
 
 
EVEN VOORSTELLEN: HARRY BOSMAN  
 
Op donderdag 26 oktober is Harry Bosman in de raad van 
Doetinchem geïnstalleerd als raadslid voor de SP. Hij volgt 
Jasper Knipping op als fractievoorzitter. Hieronder stelt 
Harry zich in het kort voor: 
 
“Voor de SP-leden die mij nog niet kennen. Ik ben Harry 
Bosman, 59 jaar jong, partner van Rinie Lammers, vader 
van 2 zoons, stiefvader van 2 dochters en een zoon en ook 
nog bonus-opa van 5 prachtige kleinkinderen.  

 
Vorig jaar werd ik tijdens een ledenvergadering verrast 
met de mededeling dat ik al 25 jaar lid ben van deze mooi 
club en kreeg een mooie fles wijn uit handen van Hans 
Boerwinkel. In die 25 jaar heb ik veel functies vervuld: 
fractievoorzitter, raadslid, raadsopvolger, 
afdelingsvoorzitter en algemeen bestuurslid. De laatste 
jaren ben ik niet actief geweest voor de afdeling. 
Afgelopen voorjaar ben ik gevraagd om 
fractieondersteuner te worden. Dat vond ik wel weer leuk 
om te doen en met mijn eerdere ervaring in de 
gemeenteraad kan ik een meerwaarde zijn voor de fractie.  
 
Toen Jasper door omstandigheden helaas had besloten 
om te stoppen als fractievoorzitter, werd mij gevraagd of 
ik Jasper wilde opvolgen. Daar heb ik goed over 
nagedacht, om de SP en de fractie te helpen heb ik ja 
gezegd. De komende 2 jaar, tot aan de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen, zal ik de SP 
vertegenwoordigen in de gemeenteraad van Doetinchem. 
Ik hoop dat er in die 2 jaar nog meer mensen actief 
worden, het is belangrijk dat het SP geluid ook in 
Doetinchem hoorbaar blijft in de raad én op straat.“ 

 

https://doetinchem.sp.nl/
https://www.facebook.com/SP.Doetinchem/
https://www.instagram.com/spdoetinchem/
https://twitter.com/SPDoetinchem
https://www.tiktok.com/@spdoetinchem
https://doetinchem.sp.nl
https://www.facebook.com/SP.Doetinchem/
https://www.instagram.com/spdoetinchem/
https://twitter.com/SPDoetinchem
https://www.tiktok.com/@spdoetinchem
mailto:hansboerwinkel.sp@gmail.com


 

 

 

LeeSPost is een publicatie van SP-afdeling Doetinchem, opmaak & samenstelling: Petra januari 2024 
 
Volg ons ook via: doetinchem.sp.nl SP.Doetinchem spdoetinchem @SPDoetinchem  @spdoetinchem 
 

 
 
NIEUWS UIT DE FRACTIE 
 
Tijdens de vorige raadsvergadering hebben we vragen 
gesteld aan de wethouder over de gevaarlijke rotonde 
Zaagmolenpad-Engergieweg naar aanleiding van dat daar 
opnieuw een ongeval heeft plaatsgevonden. 
Het doel van de vragen was om politieke aandacht te 
vragen voor deze situatie. Dat is in ieder geval gelukt.  
Ook in de media is dit opgepikt.  
 
De Omgevingsvisie was ook een groot onderwerp in de 
gemeenteraad. Na de Participatiewet uit 2015 het 
grootste thema. Zoals jullie waarschijnlijk wel weten is per 
1 januari de nieuwe Omgevingswet van kracht geworden. 
Een onzalig plan om alle bestemmingsplannen, 
milieuwetten ed. samen te voegen om het zogenaamd 
voor de inwoners eenvoudiger te maken. Daaraan 
gekoppeld is een stuk software waarmee je je vergunning 
kunt aanvragen voor bijv. een dakkapel. Die software 
heeft heel veel geld gekost en, zoals je van de overheid 
kunt verwachten, functioneert het voor geen meter. Dus 
dat wordt een enorme puinhoop, wat de overheid ook zelf 
wel verwacht. 

Aan die Omgevingswet zit ook een Omgevingsvisie vast, 
waarin de ambities, doelen en opgaven van de gemeente 
over de fysieke leefomgeving (o.a. wonen, verkeer, milieu) 
voor de lange termijn worden vastgelegd. En daar kunnen 
we wel wat van vinden en invloed op uitoefenen. Ondanks 
dat er ook goede dingen in staan heeft onze fractie tegen 
de Omgevingsvisie gestemd omdat er niet voldaan is aan 
de voor ons onbespreekbare minimale 30% aan sociale 
huurwoningen. Wij zijn ook zeer kritisch over windmolens 
en zonneparken op landbouwgrond. Ons standpunt is dat 
eerst de daken vol met zonnepanelen gelegd moet 
worden. Daarnaast is het nog heel onduidelijk hoe de 
inspraak voor de betrokken inwoners is geregeld.   
 
Dit is zomaar een greep uit de onderwerpen die voorbij 
komen. Het volgende grote onderwerp is Flexcity, een 
voorstel voor 300 woningen in de Spoorzone en 200 
flexwoningen waarbij bouwgronden vrij gehouden moeten 
worden voor die flexwoningen. De SP is voor een 
duurzame ontwikkeling van die gronden i.p.v. het 
vrijhouden van die gronden. Wordt vervolgd. 

 
 
 
 
 
Hartelijke groet, 
 
Harry Bosman 
Fractievoorzitter SP Doetinchem 

 

 
 
 
 
 

 
BOEKENTIP: DE ONMISBAREN 

 
“Als mensen met macht hun stem verheffen, heten ze 
leiders, als mensen zonder macht dat doen, worden ze 
reddraaiers genoemd. Hooligans. Krauw. Het is even 
opmerkelijk als logisch. Macht is de mogelijkheid om 
doelen te bereiken. En die macht is ongelijk verdeeld, maar 
de machtelozen zijn niet weerloos. 
…Lang werd gehoopt dat politieke gelijkwaardigheid, één 
mens, één stem, zou zorgen voor economische 
gelijkwaardigheid. De huidige politieke elite zet echter 
geen enkele stap in de richting van economische gelijkheid. 
Integendeel, de ongelijkheid groeide. En dus kunnen we 
niet anders dan zelf die gelijkheid afdwingen. Met een 
dikke basta tegen alle politieke en economische 
charlatans. 
…. De toekomst van een open, vrije en vreedzame 
samenleving is afhankelijk van de bereidheid van zo veel 
mogelijk mensen om invloed op de macht uit te oefenen.  
…. Jij en ik voerden twee keer actie samen. Schouder aan 
schouder. Tegen de kille bezuinigingen in de zorg en voor 
de bus in jullie buurt! Niet omdat ík dat wilde, met mijn 
complexe verbeter-de-wereldmoraal, maar omdat jullie 
vonden dat het moest gebeuren. Boze boeren gebruiken 
hun trekkers, jullie blokkeerden de doorgang met jullie 
rollators. Je spreekt geen woord Spaans, maar je zei wel 
‘basta’. En mam, wat voelde dat machtig.” 

 

De Onmisbaren – Ron Meyer 
Een ode aan mijn sociale klasse 
Arbeiderskind Ron Meyer is 
woedend en liefdevol over zijn 
onzichtbare sociale klasse. In een 
aanklacht tegen de heersende macht 
en een ode aan zijn vader 
(koelmonteur) en zijn moeder 
(thuiszorger), brengt hij de sociale 
klasse terug in het publieke debat. 

Wat is er te doen in januari / februari 2024 

15 januari Ledenvergadering en 
nieuwjaarsbijeenkomst 

20 januari Kloppen / Buurten 

3 februari Regioconferentie 

12 februari Bestuursvergadering 

17 februari Kloppen / Buurten 

19 februari Kerngroepavond 

* Als je ergens bij aanwezig wilt zijn, neem dan even 
contact op met Hans Boerwinkel of stuur een mail 
naar: doetinchem@sp.nl  voor meer info. 
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